
 
 

Dagsorden for bestyrelsesmøde 
Onsdag den 12. april 2023, kl. 19:30 

Birgittes Kontor - Seminariet 
 

Deltagere: Asbjørn Mols Nørgaard, , Birgitte Feldborg, Holger Nissen, Henning Hansen, Ole Lund 
Svendsen, Niels Arne Kjærgaard og Christian Kubstrup (referent) 
Afbud: Gert Børgesen 

 

1. Broen: Afklaring af åbne spørgsmål 

Paul Sørensen og Lars Bohlbro deltog i mødet for at få alle interessenter med i en samlet dialog. Der er to 

scenarier: 

a) En ny bro etableres hvor den eksisterende står (hidtidigt projekt) 

b) Broen flyttes længere mod nord, og ”kobles” sammen med Gedved Outdoor Park vi en sti rundt om (på 

sigt gennem) rensningsanlægget 

Vi mødes v. broen torsdag d. 20/4 kl. 17 og ser videre på det praktiske omkring de to muligheder.  

 

2. Konstituering 

Sidste års konstituering fortsætter, med Birgitte som kasserer, Asbjørn som næstformand og Christian som 

sekretær og formand. Dog aftalte vi, at referentrolle fra bestyrelsesmøder går på skift. 

 

Asbjørn og Christian fortsætter i SAMBY. Vi sætter et punkt på dagsordenen inden møder i SAMBY, og 

forsøger at bidrage mere proaktivt til udvalget 

 

3. Mødedatoer det kommende år 

Vi fortsætter med at mødes den anden onsdag hver måned og holder mødefri i juli og december. 

 

4. Opfølgning på generalforsamling d. 22. marts 

• Referatet er udarbejdet og underskrevet af dirigenten. Det lægges på lokalrådets hjemmeside. 

• Vi tilføjer ”Fortsættelse af arbejdet for en (revideret) helhedsplan for Gedved i 2023” til oversigten 

over fokusområder i 2023.  

o Rent praktisk vil vi gennemgå den nuværende helhedsplan og vurdere behovet for revision 

– afsnit for afsnit 

• Ifm. indkaldelse til generalforsamling er der behov for bredere kommunikation end via Facebook og 

Østbirk Avis. 

• Vi forbereder et nyhedsbrev, der kan omdeles, baseret på beretning og planer for det kommende 

år. 

 

5. Administrator for ”8751 Gedved” 

Henning overtager fra Martin som den formelle administrator for siden. Lokalrådet har takket Martin for 

mange års godt arbejde. 

 

6. Trafikafvikling i Gedved – Holger 

Tematillæg vedr. byudvikling er i høring, og lokalrådet forbereder et høringssvar. 



 
 
Lokalrådet mener ikke, at de nuværende formuleringer vedr. trafikafvikling, peger på en reel løsning af 

problemerne for sikker skoletrafik omkring Gedved Skole. Det er i vores øjne IKKE en løsning, hvis blot 

Lykkebjergvej og Skovvej udvides. En sådan løsning vil blot forværre situationen omkring skolen (og krydset 

Kirkevej, Egebjergvej, Skanderborgvej og Vestervej.  

 

Lokalrådets holdning er, at en trafikplan skal på plads inden lokalplaner for yderligere byudvikling besluttes. 

En forudsætning for byudvikling (uanset om det er i Nord eller Øst) bør være, at trafikproblematikken 

omkring skolen og sikring af ”sikker skolevej” løses.  

 

Denne holdning ligger i forlængelse af den holdning, som blev præsenteret på generalforsamlingen i marts. 

Der var ingen kommentarer fra de fremmødte. 

 

7. Opfølgning på opgaver 

• Skt. Hans 

o Det er muligt med et samarbejde med musikforening og seminariet 

Asbjørn kan bidrage fra lokalrådets side, hvis arrangementet stables på benene  

• Gennemgang af opgavelisten - udskudt 

 

8. Opfølgning på diverse anerkendelse fra lokalrådet 

• Julepyntning, holdet bag har modtaget en tak for indsatsen. 

• Græsslåning, holdet bag har modtaget en tak for indsatsen. 

• Martin F. har modtaget en tak for indsatsen. 

 

9. Eventuelt 

• Forberedelse af trafikmøde d 8/5 tager vi pr. mail 

• Niels Arne og Ole mødes med kommunen vedr. boldbanen d. 13/4. De medbringer alternativt 

forslag til lokalplanen 

• Lokalrådet er blevet spurgt af Seminariet om at medvirke til i et samarbejde om et professionelt 

udarbejdet oplæg til et bytorv i Gedved. Det vil lokalrådet gerne og afventer et udspil fra 

Seminariet. 

    

Næste møde: 10. maj, 2023  
 


